

條款編號: T&C-80

自由鳥學生獨家免費 SIM 優惠之條款及細則

- 1. 此優惠僅適用於新登記本公司指定月費計劃並持有有效學生身份證明文件且年齡 為 11-25 歲之本地或海外學生。
- 2. 客戸的年齡根據登記優惠的日期計算(僅按月份和年份計算)。
- 3. 合資格客戶於推廣期內以指定優惠碼成功新登記本公司指定月費計劃並以適用信 用卡連續自動轉賬付款,客戶將可獲相關優惠。
- 4. 當客戸年滿 26 歲時(僅按月份和年份計算),客戸將會從下一個賬單開始日期開始自動更改為使用其他月費最接近之自由鳥月費計劃。
- 5. 客戸必須提供學校名稱(如適用)並上載學生身份證明文件之電子檔以登記及使 用本優惠。
- 6. 如本公司發現客戸的學生身份證明文件和/或學校信息(如適用)無效、錯誤或不完整;或,本公司發現客戶的年齡為 26 歲或以上: a. 客戶將會從下一個賬單開始日期開始自動更改為使用其他月費最接近之自由鳥月費計劃;及 b. 客戶以後將不可以登記及使用本優惠或自由鳥 MOBILE 學生月費計劃。
- 7. 每個客戶只能使用首月免月費優惠一次(以客戶之身份證/護照號碼為準),同一客戶重複使用優惠將不獲接受。
- 8. 此優惠不能與其他優惠同時使用。
- 9. 免費 SIM 卡數量有限,送完即止。
- 10. 此 SIM 卡不可退換、轉讓、兌換現金或其他產品/服務。
- 11. 外遊數據日費適用於「亞洲 12 地」,包括日本、中國、台灣、南韓、泰國、澳門、印尼、馬來西亞、新加坡、孟加拉、柬埔寨及斯里蘭卡;外遊日費於派發日起計 180 日內有效。有關有效日期可於「Birdie Travel 應用程式」或www.birdie.com.hk/travel 內香閱。
- 12. 所有優惠及服務受有關條款及細則約束。
- **13.** 此中文條款及細則為英文版本譯本,如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之 處,應以英文版本為準。



Terms & Conditions: T&C-80

Terms & Conditions of Birdie Student Exclusive FREE SIM

- The offer is applicable to new subscribers who are local or overseas students with valid student identity document and at the age of 11 to 25. The registrant must be the student and the Hong Kong identity document of the registrant must be the person on the student identity document.
- 2. The Customer's age is based on the date of subscription to the Offer (by month and year only).
- 3. Eligible customer shall be entitled to the Offer, upon successful subscription of a designated promotion code under the specified monthly plans and payment by autopay continuously with the applicable Credit Card.
- 4. When the Customer reaches the age of 26 (by month and year only), the Customer will automatically be switched to another Birdie Mobile Monthly Plan (which has the closest monthly fee to the Offer) starting from the next Bill Start Date.
- 5. Customers are required to provide the school's name (if applicable) and upload a soft copy of their student identity document in order to enjoy the Offer.
- 6. If the Customer's student identity document and/or school information (if applicable) is found to be invalid, false or incomplete; or, the Customer's age is found to be 26 or above: a. the Customer will automatically be switched to another Birdie Mobile Monthly Plan (which has the closest monthly fee to the Offer) starting from the next Bill Start Date; and b. the Customer will not be eligible to subscribe to the Offer or the Birdie Mobile Student Monthly Plans afterwards.
- 7. Each customer can only use the Offer once. Repeated use of the promotion code by the same customer (as determined by the customer's HKID/ passport number) will not be accepted.
- 8. The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers.
- 9. Quotas of the FREE SIM are limited in availability and allocated on a first-come-first-served basis.
- 10. This SIM cannot be exchanged, transferred, and redeemed as cash nor other products/ services.
- 11. The "Asia 12" Travel Data Day Passes are only applicable to "Asia 12" destinations including Japan, China, Taiwan, South Korea, Thailand, Macau, Indonesia, Malaysia, Singapore, Bangladesh, Cambodia and Sri Lanka and valid for 180 days from the date of release. The validity date can be found in Birdie Travel App or at www.birdie.com.hk/travel.
- 12. All offers and services are subject to relevant terms and conditions.
- 13. In the event of inconsistency between English and Chinese versions, the English version shall prevail.